

Over Mountain 又過山

BLANK
CANVAS

Solo
Exhibition
by

South
Ho

何兆南
個展



又過海 Over Sea

06.09-23.11.2025



Traces of Two Cities

4K video

15 min 42 sec

Edition of 3 + 1 AP

2025

雙城小記

4K 錄像

15 分鐘 42 秒

版數 3 + 1 AP

2025



Beautiful New World
(Beautiful New World)
(Pineapple Pinang Tree)
(You’re Welcome)
Acrylic paint on motorized bamboo curtain
180cm × 280cm each
Unique
2025

美麗新世界
(美麗新世界)
(旺來檳榔樹)
(歡迎到來)
丙烯顏料, 電動竹簾
各180公分 × 280公分
獨版
2025



Band of lucky brothers and sisters

Tin bismuth alloys, acrylic paint

Blue 4.5cm (W) × 5.0cm (L) × 12.0cm (H)

White 4.5cm (W) × 4.5cm (L) × 11.2cm (H)

Black 4.5cm (W) × 4.5cm (L) × 11.7cm (H)

Red 4.5cm (W) × 4.6cm (L) × 11.7cm (H)

Yellow 4.6cm (W) × 5.0cm (L) × 11.6cm (H)

Green 4.5cm (W) × 4.8cm (L) × 11.4cm (H)

Brown 4.8cm (W) × 4.8cm (L) × 11.7cm (H)

Pink 4.5cm (W) × 4.6cm (L) × 11.5cm (H)

Edition of 1 + 1 AP

2025

旺來八兄弟姊妹

錫鉍合金, 丙烯顏料

藍色 4.5公分 (寬) × 5.0公分 (長) × 12.0公分 (高)

白色 4.5公分 (寬) × 4.5公分 (長) × 11.2公分 (高)

黑色 4.5公分 (寬) × 4.5公分 (長) × 11.7公分 (高)

紅色 4.5公分 (寬) × 4.6公分 (長) × 11.7公分 (高)

黃色 4.6公分 (寬) × 5.0公分 (長) × 11.6公分 (高)

青色 4.5公分 (寬) × 4.8公分 (長) × 11.4公分 (高)

褐色 4.8公分 (寬) × 4.8公分 (長) × 11.7公分 (高)

粉紅色 4.5公分 (寬) × 4.6公分 (長) × 11.5公分 (高)

版數 1 + 1 AP

2025



Twins

Bronze frame, archival inkjet print

26cm × 28cm × 18cm

Unique

2025

雙胞胎

銅製相框，收藏級噴墨打印

26公分 × 28公分 × 18公分

獨版

2025



Over Mountain Over Sea 1-4

Archival inkjet print
112 cm × 152 cm each
Edition of 3 + 1 AP
2024-2025

又過山又過海 1-4

收藏級噴墨打印
各112公分 × 152公分
版數 3 + 1 AP
2024-2025



Lost in *Jalan*

Galvanised iron sheet

Jalan Sehala 70cm (L) × 37.5cm (W)

Berhenti 60cm (L) × 60cm (W)

No Parking (60mm)

No Parking (45mm)

Love Lane 63.5cm (L) × 24.5cm (W)

Love Lane 68.4cm (L) × 29.4cm (W)

Lebuh Armenian 100cm (L) × 24.5cm (W)

Lorong Soo Hong 112cm (L) × 24.5cm (W)

Edition of 1 + 1 AP

2025



迷失惹蘭

鍍鋅鐵板

單行道 70公分 (長) × 37.5公分 (寬)

停止 60公分 (長) × 60公分 (寬)

不准停泊 (60毫米)

不准停泊 (45毫米)

愛情巷 63.5公分 (長) × 24.5公分 (寬)

愛情巷 68.4公分 (長) × 29.4公分 (寬)

本頭公巷 100公分 (長) × 24.5公分 (寬)

四方巷 112公分 (長) × 24.5公分 (寬)

版數 1 + 1 AP

2025



City Flâneur - Penang

Inkjet print on reusable sticker

Dimensions variable

Edition of 1 + 1 AP

2024–2025

城市漫遊者 - 檳城

噴墨打印, 可重複使用貼紙

尺寸不定

版數 1 + 1 AP

2024–2025













HO Siu Nam, South

South Ho Siu Nam's (b. 1984, Hong Kong) artistic practice is centered around photography, a point of departure from which he delves into other mediums including mixed-media, performance, and video. His photographs integrate drawing and painterly interventions, imbued with personal reflections and observations. These works transcend mere documentation, being emotive, introspective, and conceptual. Ho's works coalesce individual and collective consciousness surrounding place and time, unfurling his ongoing dialogue with the city he calls home.

Ho's works have been exhibited at international institutions including M+ (Hong Kong, 2024), Chinese Cultural Center of San Francisco (San Francisco, 2023), Saatchi Gallery (London, 2023), Para Site (Hong Kong, 2023), Museum of Contemporary Art Taipei (Taipei, 2021), National Museum of Modern and Contemporary Art (Seoul, 2020), Asia Society (Hong Kong, 2019), San Francisco Museum of Modern Art (San Francisco, 2018), Centre for Heritage, Arts and Textile (Hong Kong, 2018), Museum Folkwang (Essen, 2015), Casal Solleric (Palma de Mallorca, 2015) and Kiyosato Museum of Photographic Arts (Yamanashi, 2014), among others. Ho has recently participated in the 8th Yokohama Triennale 2024.

In 2022, Ho co-founded NewPark, as a revamp of 100 ft. PARK, a non-commercial art space that he runs with Billy HC Kwok and researcher Michelle W T Wong, seeking to instigate conversations. In 2009, he was awarded the Hong Kong Contemporary Art Biennial Awards. His work is collected by the Burger Collection (Hong Kong), M+ (Hong Kong), Hong Kong Heritage Museum, the Legislative Council of Hong Kong, Kiyosato Museum of Photographic Arts (Japan), San Francisco Museum of Modern Art (USA) and Vancouver Art Gallery (Canada). Publications by Ho include Space and Energy (commissioned by Tai Kwun Contemporary, 2017), good day good night (2015), and Every Daily (2013).

Ho currently lives and works in Hong Kong.

Website : sixsixho.com

IG : [@southho66](https://www.instagram.com/southho66)

何兆南

何兆南（1984 年生於香港）的藝術創作始於攝影，及後以此為起點逐漸衍生至混合媒介、行為表演、錄像等多種媒介。他的攝影與繪畫結合，而繪畫的介入包含個人反思與觀察。這些作品不只是單純的記錄，更具有情感、內省與概念。何兆南的作品凝聚了圍繞空間及時間的個人與集體意識，由此展開他與香港這座他稱之為家的城市之間的對話。

何兆南作品曾於多所國際機構展出，包括香港 M+ (2024)、舊金山中華文化中心 (2023)、倫敦薩奇畫廊 (2023)、香港 Para Site 藝術空間 (2023)、台北當代藝術館 (2021)、首爾國立現代美術館 (2020)、亞洲協會香港中心 (2019)、舊金山現代藝術博物館 (2018)、香港六廠紡織文化藝術館 (2018)、埃森 Museum Folkwang (2015)、帕爾馬 Casal Solleric (2015) 及清里攝影藝術博物館 (2014) 等。他亦於 2024 年參與第 8 屆橫濱三年展。

2022 年，何兆南與藝術家郭浩忠及研究員黃浥婷合作創辦「新公園」。「新公園」前身為「百呎公園」，致力於透過展覽及展映尋求並啟發對話。2009 年，何兆南獲香港藝術館「香港當代藝術雙年獎 2009」年度獎。他的作品被 Burger Collection (香港)、M+ (香港)、香港文化博物館、香港立法會、清里攝影美術館 (日本)、舊金山現代藝術博物館 (美國) 及溫哥華美術館 (加拿大) 所收藏。作品集包括由香港大館當代美術館委託出版的《空間與能量》(2017)、《早安晚安》(2015)、及《平日常》(2013)。

何兆南現於香港生活及工作。

Website : sixsixho.com

IG : [@southho66](https://www.instagram.com/southho66)

